
MIMOŘÁDNÁ ČLENSKÁ SCHŮZE

ZO OS FN PLZEŇ

Jak již bylo avizováno na členské schůzi v listopadu 2023, došlo
vlivem  vládních  opatření  k zásadnímu  krácení  financí  z FKSP
a  od  1.1.2024  je  tak  v souladu  s Kolektivním  vyjednáváním
z FKSP ve FN Plzeň možno přispívat zaměstnancům na stravu
a produkty spojené se  spořením na stáří.  Na podzimní  členské
schůzi bylo odsouhlaseno, že pokud k tomuto kroku dojde, bude
v březnu 2024 svolána mimořádná členská schůze, na které bude
odsouhlasen nový, upravený Rozpočet ZO OS FN PLZEŇ na rok
2024  a  Zásady  čerpání  rozpočtu  pro  rok  2024.  Jak  bylo
odsouhlaseno,  tak  se  také  stalo  na  4.3.2024  byla  do  střediska
TOTEM v Plzni na Lochotíně svolána mimořádná členské schůze
ZO  OS  FN  PLZEŇ.  Ve  14,30  hod  paní  předsedkyně  přivítala
přítomné,  seznámila  je  s programem  a  mohly  začít  volby
návrhové  a  mandátové  komise.  Po  řádném  zvolení  členů  obou
komisí bylo mandátovou komisí konstatováno, že se mimořádné
členské  schůze  neúčastní  nadpoloviční  většina  členské  základny
a schůze tudíž není usnášeníschopná. Dle platných Stanov ZO OS
FN PLZEŇ bylo tedy nutno vyčkat pět minut,  aby mohla začít
náhradní  mimořádná  členská  schůze.  Po  této  pauze,  kterou
většina účastníků využila k občerstvení,  byla zahájena náhradní
mimořádná  členská  schůze.  Nejprve  bylo  potřeba  zopakovat
nutné  formality  a  poté  již  předsedkyně  paní  Suchá  seznámila
přítomné  se  změnami  ve  Výboru  ZO  OS  FN  PLZEŇ,  kdy
Bc.  Havlová  rezignovala  na  funkci  člena  Výboru  a  na  vlastní
žádost  opustila  odborovou  organizaci.  Na  uvolněné  místo  byla
povolána  Bc.  Jitka  Urbánková,  která  se  při  řádných  volbách
umístila  na  prvním  nepostupovém  místě.  Paní  Suchá  též
informovala  o  výsledcích  Kolektivního  vyjednávání.  Poté  již



předala mikrofon paní účetní Ing. Aleně Němcové, která přítomné
seznámila  postupně  s návrhem  změn  v  Rozpočetu  ZO  OS  FN
PLZEŇ na rok 2024 a v Zásadách čerpání rozpočtu pro rok 2024.
Dále byla mimořádná členská schůze využita k odsouhlasení změn
Finančního řádu ZO OS FN PLZEŇ. Veškeré podklady s návrhy
změn  dostali  všichni  členové  emailem  předem  k podrobnému
prostudování.  Poté,  co  Ing.  Němcová  přednesla  všechny
navrhované  změny,  již  dostali  slovo  přítomní,  aby  se  mohli
vyjádřit či si ujasnit ev potřebné informace. O slovo se přihlásila
členka  výboru  paní  Jitka  Janouškovcová,  aby  všem  přiblížila,
jakým jednáním výbor  došel  k předložení  navrhovaných  změn.
Zmínila  nesnadnou  cestu  emailové  komunikace  mezi  členy
výboru,  která  dospěla  až  ke  kompromisu,  který  byl  formou
návrhu Zásad čerpání rozpočtu pro rok 2024 předložen členské
základně.  Vzhledem k tomu, že nebyl členy ZO žádný z návrhů
rozporován,  nevyvstal  žádný  požadavek  jakéhokoliv  doplnění
ani  nebyla  navržena  jakákoliv  jiná  změna,  mohlo  dojít
k hlasování.  Hlasování  proběhlo  jak  o  novém znění  Finančního
řádu ZO OS FN PLZEŇ od roku 2024, tak o Rozpočtu ZO OS FN
PLZEŇ pro rok 2024 a v neposlední řadě i o Zásadách čerpání
rozpočtu ZO OS FN PLZEŇ. Veškeré  návrhy byly hlasováním
jednomyslně  odsouhlaseny.  Následujícím bodem programu byla
diskuze,  kde  se  opět  o  slovo  přihlásila  paní  Janouškovcová.
Připomněla  všem  možnosti  čerpání  nejen  dle  Zásad  čerpání
rozpočtu  ZO OS FN PLZEŇ,  ale  také  ze  Zajišťovacího  fondu
OSZSP ČR.  Zmínila  možnost  prostudování  veškerých možností
na  webových  stránkách  ZO.  Dále  upozornila  přítomné
na skutečnost,  že  možné  čerpání  je  plně  v kompetenci  každého
jednoho člena ZO a sledování možností  čerpání příspěvků není
povinností a není ani v silách jednotlivých Úsekových důvěrníků.
Bc. Závadová a Bc. Moravcová v rámci diskuze též informovaly
o plánovaných akcích pořádaných naší ZO.  Po skončení diskuze
přišlo  na  řadu  odsouhlasení  Usnesení  náhradní  mimořádné



členské  schůze.  Do  třetice  všeho  dobrého  dostala  slovo  paní
Janouškovcová, která jej přečetla a nechala o něm hlasovat. I zde
proběhlo  vše  hladce  a  Usnesení  náhradní  mimořádné  členské
schůze  bylo  jednomyslně  odsouhlaseno.  Potom  se  již  přítomní
mohli věnovat vzájemnému popovídání, jak jinak, než při lahodné
kávičce  s  opět  vynikajícími  tvarohovými  a  makovými  koláčky
z cukrárny Svěženka v Kralovicích,  které pro účastníky osobně
dovezla Bc. Moravcová, které patří náš dík.
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